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Spørgsmål nr. 1278 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg:

”Under henvisning til ministerens besvarelse af samråds-
spørgsmål BB, BC, BD og BO bedes ministeren redegøre for 
hvordan der vil blive strammet på behandling af sager af 
samme karakter i fremtiden, således, at sagerne ikke trækker 
ud i årevis.”

Svar:

Der kan indledningsvis henvises til Justitsministeriets besvarelse af 24. 

juni 2010 af spørgsmål nr. 1125 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

samt til Justitsministeriets besvarelser af 12. juli 2010 af spørgsmål nr. 

1268 og 1269 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, hvorved Justitsmi-

nisteriet oversendte de talepapirer, der dannede grundlag for ministerens 

besvarelse den 25. juni 2010 af samrådsspørgsmål BB, BC, BD og BO

fra Folketingets Retsudvalg.

I besvarelsen af det nævnte spørgsmål nr. 1125 og i de oversendte tale-

papirer er nærmere redegjort for baggrunden for, at den strafferetlige ef-

terforskning i sagen vedrørende ROJ TV endnu ikke er afsluttet. Som det 

endvidere fremgår heraf, forventes anklagemyndighedens stillingtagen 

til, om der bør rejses tiltale, at foreligge inden for de nærmeste måneder.

Som jeg også var inde på under samrådet i Folketingets Retsudvalg den

25. juni 2010 om sagen, vil Rigsadvokaten, når anklagemyndigheden har 

taget stilling til, om der er grundlag for at rejse tiltale i sagen, overveje, 

hvilke tiltag der bør tages med henblik på at sikre, at tilsvarende sager 

kan fremskyndes mest muligt. Det er således endnu for tidligt mere præ-

cist at sige, hvilke tiltag der vil være tale om. 


